
 
Motivering bespreking presentatie gegeven tijdens werkbezoek commissies Sociaal +Fysiek aan 
Mariabosch 
 
Op de locatie van Mariabosch heeft op 30 januari jl. een presentatie plaatsgevonden om diverse 
belanghebbende te informeren over de plannen die er zijn in en rond het terrein van voormalig 
klooster Mariabosch. Nu zijn de stukken ook gedeeld ter informatie voor raads- en commissieleden. 
Voor zover mij bekend zijn er al diverse plannen voorbij gekomen van andere projectontwikkelaars 
die allemaal niet zijn doorgegaan.  
De verzender (projectontwikkelaar Provama) geeft in zijn mail aan dat er nog geen formele 
goedkeuring is voor de ontwerpen. 
Wij vinden het op z’n minst merkwaardig dat er nu reeds plannen worden gedeeld met een breed 
publiek zonder dat we daar qua bestemming (zorg+wonen) al iets van hebben vernomen. Daarbij 
wordt gelanceerd in de presentatie dat het een soort Samen Zorgen Huis 2.0 zou moeten worden 
waarbij Zorgaanbieder Proteion in de lead is. Het huidige Samen Zorgen Huis als zelfstandige 
stichting heeft contractuele afspraken voor meerdere jaren met zowel de eigenaar van het pand, 
maar ook met de zorgverzekeraars en verwijzers in de regio. 
De gemeente Leudal heeft jaren geleden een behoorlijke subsidie verstrekt om het SZH te kunnen 
realiseren en er zijn heel veel vrijwilligers actief om mensen die tijdelijk daar verblijven een thuis 
gevoel te geven. 
We vragen ons af wat de kern is van de inmiddels getekende intentieverklaring tussen de vier 
partijen (SZHL, Provama, Proteion en Stichting Mariabosch) en wat de rol is van de gemeente in deze. 
Mogelijk kan de verantwoordelijk wethouder ons in de Commissie Sociaal daar nader over 
informeren. 
 
Vriendelijke groet, 
Hilde Glessner 
 


